2020年上海高端食品饮料博览会-24届FHC食品展

产品名称	2020年上海高端食品饮料博览会-24届FHC食品 展
公司名称	沈伟专业会展人
价格	.00/个
规格参数	综合食品展:果脯展 有机食品展:果干展 健康食品展:农业展
公司地址	上海市
联系电话	18721287393 18721287393

产品详情

SHANGHAI GLOBAL FOOD TRADE SHOW

2020 FHC上海环球食品展(24届)

第二十四届上海国际食品饮料及餐饮设备展览会

Exhibition date: November 10-12, 2020展会日期:2020年11月10-12日Name of exhibition hall: Shanghai NewInternational Expo Center展馆名称:上海新国际博览中心Address: Hall n1-n5, hall e1-e7, hallw1-w5, 2345 Longyang Road, Pudong New Area, Shanghai New International ExpoCenter地址:N1-N5馆、E1-E7馆、W1-W5馆上海新国际博览中心浦东新区龙阳路2345号Exhibition area: 200000 square meters展出面积:20万平方米Organizer: Shanghai Bohua InternationalExhibition Co.,

Ltd主办单位:上海博华国际展览有限公司

历时23年的发展, Food & Hospitality China (简称

Contact: 15800655929 Mr. Shen (wechat)

展会概述

ABOUT FHC

FHC)已经成为业内领先的贸易展览。在中国餐饮行业巨大的市场需求下,FHC为各大跨国公司提供了进驻中国食品饮料市场的重要平台。2019年FHC上海环球食品展的展会面积已达

驻中国食品饮料市场的重要平台。2019年FHC上海环 球食品展的展会面积已达18万平方米,观众133,751位,较上届增长13%,展商共计3,500家,打破往届展会所有记录。

展望2020年,FHC上海环球食品展将继续扩大展会面积,达到前所未有的20万平方米。展会现场各大高端展区和一年一度的重磅国际赛事以及新颖的特色活动吸引着来自全球各地海量专业观众,展会现场将会迸发出无限的生机和活力!

After 23 years of development, Food & Hospitality China (FHC) has become the industry's leading trade show. With the huge market demand in China's catering industry, FHC provides an important platform for major multinational companies to enter the Chinese food and beverage market. The exhibition area of FHC 2019 has reached 180,000 square meters, with 133,751 visitors- an increase of 13% over the past, and a total of 3,500 exhibitors, breaking all records of previous editions.

Looking forward to 2020, FHC will continue to expand the exhibition area to an unprecedented 200,000 square meters. It is believed that the various exhibition areas, the exciting international competitions, and innovative special events will attract a large number of professional visitors from all over the world.

主办单位:上海博华国际展览有限公司Organizer: Shanghai Bohua International Exhibition Co., LtdAddress: 200030, 7-8 / F, chengkai international building, 355Hongqiao Road, Xuhui District, ShanghaiContact: 15800655929 Mr. Shen (wechat)